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Abstract (en)
[origin: WO2022263197A1] The present invention relates to a device (1) for inserting a plurality of stacks (2) of sheet-type goods into a common
packaging and to a method for inserting a plurality of stacks (2) of sheet-type goods into a common packaging (3). In the device (1) according to
the invention and in the method, an assembly (16) of stacks (2) is first formed, and then said formed assembly (16) is inserted, as a whole, into the
packaging.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Einbringen von mehreren Stapeln (2) blattförmigen Guts in eine gemeinsame Verpackung
sowie ein Verfahren zum Einbringen von mehreren Stapeln (2) blattförmigen Guts in eine gemeinsame Verpackung (3). Die erfindungsgemäße
Vorrichtung (1) und das Verfahren sehen vor, dass zunächst eine Anordnung (16) von Stapeln (2) gebildet wird, und dann diese gebildete
Anordnung (16) als Gesamtheit in die Verpackung eingebracht wird.
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